

2019 臺灣自行車登山王挑戰

訂購交通接駁、住宿及觀戰團注意事項

(請注意：各段接駁車僅限事先預訂座位完成之參賽者搭乘。敬請於10月24日報到時，確認您已預訂完成；活動當日於昆陽停車場現場臨時提出之搭乘需求，請恕無法接受。)

1. 10/23(星期三) 台北往花蓮：

09：00 臺北火車站西三門→花蓮美侖大飯店

09：00 臺北白金花園酒店→花蓮美侖大飯店

搭乘時間約 4.5~5 小時。搭車前請將單車裝入攜車袋內。

2. 10/25(星期五) 賽後下山接駁：由昆陽停車場發車。

(1) Bus E(往東方向)：昆陽停車場→花蓮

搭乘本接駁車往東回花蓮者，當日於七星潭比賽出發前請勿託運單車箱或大件行李。

(2) Bus W(往西方向)：昆陽停車場→埔里/高鐵台中站/桃園機場站/臺北火車站

(3) 因接駁車空間有限，下山接駁車一律不載送大型行李箱及硬殼式單車箱。搭乘東向(往花蓮)接駁車之車友，賽前請將單車箱及大件行李暫留花蓮。搭乘西向(往埔里/高鐵台中站/桃園機場/台北火車站)接駁車之車友，我們建議您在啟程前往花蓮之前即精簡行李體積後再出發。若您有大件行李或硬殼式單車箱，請勿攜往花蓮、並請預先安排暫放地點；例如出發前住宿之飯店、或是活動後返程沿途之適當地點寄放，可免於活動中無法託運。

(4) 下山接駁車將於選手坐滿後，視交通狀況陸續出發。搭乘者請務必預留合理的後續行程時間安排。另因山路蜿蜒，敬請自備個人暈車藥品。

3. 10/26(星期六)花蓮往台北：

09：00 美侖大飯店→臺北火車站。搭乘時間約 4.5~5 小時。搭車前請將單車置於攜車袋內。

4. 代訂住宿、及西向下山接駁車搭乘者之行李託運：

●進住時間 15:00 以後；退房時間中午 12:00 以前(退房離開前請確認飯店房間鑰匙已歸還)。

●10月25日(比賽日)早上 04：30，大會於代訂飯店(包括美侖飯店、亞士都飯店、Kadda Hotel 璽賓行旅、麗軒飯店、TCF 東部訓練中心)的門口提供行李託運服務；惟本項服務僅限已預訂完成西向下山接駁車之參賽者。本項託運行李將運至昆陽停車場，請於乘車前領取。託運前並請務必繫上行李條、並自行清楚註記參賽編號。

5. 觀戰團 KOM Spectator Tour

10月25日(星期五)上午 05：00 搭乘接駁車從花蓮美侖大飯店/花蓮亞士都飯店，前往花蓮七星潭起點觀戰；05：50 由七星潭乘車出發，中途觀戰點(碧綠神木或關原加油站)，至終點武嶺下車觀戰終點。其後步行約 2 公里前往昆陽，觀戰團專車皆停留於昆陽停車場及午餐。

2019 Taiwan KOM Challenge

Notice for Riders Booking Transportation, Hotel Rooms and Spectator Tour

(Event shuttle bus service only for passengers completed the reservations. Please confirm your reservations at the event check-in on Oct.24th.)

1. October 23rd (Wed.) Taipei to Hualien:

09:00 Taipei Main Station **WEST 3 Exit** to Parkview Hotel Hualien.

09:00 Taipei Platinum Hotel to Parview Hotel Hualien.

The estimated travel time is 4.5~5 hours. This service is only for entrants with prior booking. Please package your bike in a bike bag/box before departure.

2. Oct 25th (Fri.) Post-race Downhill Transportation:

Downhill transportation (departing from Kunyang parking lot) service is only for riders with prior booking/payment completed. Temporary on-site requirement is NOT acceptable.

I. Bus E (East bound, Kunyang to Hualien): For riders taking this bus A, please do NOT hand over your big luggage/bike box at Qixingtang start before the race.

II. Bus W (West bound, Kunyang to Puli/HSR Taichung Station/TPE Taoyuan airport MRT station/ Taipei Main Station)

III. Due to limited shuttle bus trunk space, the downhill transportation bus will NOT carry baggage cases and hard-shell bicycle boxes. For passengers taking the East-bound (heading for Hualien) bus E, please leave your baggage/bike box in Hualien before you start the race. For passengers taking the West-bound (heading for Puli/ HSR Taichung/ TPE Taoyuan International Airport/ Taipei Main Station) bus W, it is suggested to minimize your personal belongings before you head for Hualien, and do not bring your baggage case and bike box to Hualien. Please arrange a location for temporarily storing such big luggage to prevent from being denied for shipping in the event. For example, the hotel you stay before heading for Hualien, or somewhere during your return trip.

IV. The shuttle buses will be departing on a fully-seated-and-go basis and depending on traffic condition. Please ensure you have planned enough time for you onward travel connections. Also please prepare personal car-sick medicine due to the winding road downhill.

3. Oct 26th (Sat.) Hualien to Taipei:

09:00 Departing Parkview Hotel Hualien, with the destination of Taipei Main Station. The estimated travel time is 4.5~5 hours. This service is only for entrants with prior booking and payment completed.

4. Hotel accommodation:

- Hotel check-in: after 15:00. Check-out: before 12:00. Please **make sure you return the room key at**

check out.

- Starting from 04:30 on Oct 25th (race day) morning, the organizer provides a service carrying big luggage of those entrants who have already booked the “Bus W (West-bound) downhill transportation”. Upon the rider finish, please take the big luggage back at Kunyang parking lot and then go for the Bus W. Also please make you luggage sticker clearly identifiable when handing over the luggage. Entrants without booking Bus W please do NOT hand over luggage here.

5. KOM Spectator Tour:

On 05:00 Oct 25th a pick-up service starts from Parkview Hotel and Astar Hotel respectively to arrive the Qixingtian start line. Spectator Tour vehicles depart Qixingtian on 05:50 with the destination of Wuling finish, while taking short stops mid-way at the Bilu Sacred Tree feeding station and the Guanyuan feeding station (light food offered here) for event watching. Spectators may stay at Wuling for a while and take a 2-km downhill walk to Kunyang parking lot, where the post-event procedure, lunch and the Tour vehicles are at.